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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna 
inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

 

Hej Marina! 

 

Jag och Svante (cc) representerar dels våra egna klubbar (Djurgårdshof IK, handboll resp 

KFUM Central Basket), dels en sammanslutning av idrottsföreningar som är aktiva i området 

Östermalm/Norrmalm/Gärdet/Norra Djurgårdsstaden. Vi har som syfte att hitta fler tillfällen 

för barn och ungdomar i området att idrotta - som du säkert vet, är detta ytterst eftersatt just i 

våra stadsdelar. Enligt stadens egna nyckeltal, har man t ex på Östermalm/Gärdet/NDS bara 

60% av det behov som finns baserat på antal unga 7-20 år.  

 

Mot bakgrund av detta, och att Östra Real varit tillgänglig att boka tills för bara några år 

sedan, har vi undersökt vad som kan göras för att åter öppna upp den som tillgänglig för 

idrottsrörelsen på kvällar och helger. Det skulle vara ett betydande tillskott, givet bristen i 

området. Vi blev uppmanade att vända oss till stadsdelsnämnden, och noterade att ärendet 

(bifogat) skickades vidare bl a till er, "för att påtala förslaget om att kunna nyttja Östra 
Reals gymnastiksal och förslagsställarnas önskemål om dialog i frågan". 
 

Vi vill gärna vara behjälpliga i denna dialog, gentemot er samt skolan. Vi skulle till exempel 

kunna ta ett gemensamt möte för att titta på lokalen och samtidigt diskutera frågan? 

 

Vi ser fram emot att samarbeta om detta. 

 

Bästa hälsningar 

 

Tomas Meerits, Djurgårdshof IK 

Svante Bengtsson, KFUM Central Basket 
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